
 

Protokoll Vallfaris årsmöte 2024 
 

 

Tid: 2024-03-03 kl 14-16 
Plats: Hemfosa 

Närvarande: Elin Christiansson, Christina Lönnblad, Eva Dahlberg, Pia Alpmark, Gittan Angel, Karin Hjelmar, 

Linn Berggren, Lovisa Save, Carin Berggren, Maria Sundberg, Lise-Lotte Edvardsson, Christina Melzén, Ulla 

Sköldstam, Gunilla Keijser, Sofie Keijser, Gunnilla Ekedahl, Johanna Hinrichsen, Evelin Skogsberg, Susanne 

Holmberg, Ann-Kristin Pettersson, Cathrine Wallefelt, Kerstin Rydemark, Aline Magnusson, Michelle Gradin 

Qvarforth, Disa Löfstedt, Moniq Löfstedt, Eva Hanö, Lena Sundqvist, Sara Ewerth, Marie Skogsberg 

 

 

1. Årsmötets öppnande  

Sara förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.   

 

2. Godkännande av föredragningslistan 

Årsmötet godkände föredragningslistan 

 

3. Frågan om mötets behöriga utlysande, röstlängdens fastställs  

Mötet ansågs vara behörigt utlyst och röstlängden fastställdes, alla närvarande hade betalat årsavgiften 

och var röstberättigade. 

 

4. Val av ordförande att föra handlingarna  

Sara Ewerth utsågs till mötesordförande. 

 

5. Anmälan av styrelsens val av sekreterare  

Marie Skogsberg utsågs till mötessekreterare. 

 

6. Val av två justerare tillika rösträknare att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet Karin Glaseman 

och Christina Melzén valdes till justerare och rösträknare 

 

7. Behandling av verksamhetsberättelsen  

Sara läste upp verksamhetsberättelsen. Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 

 

8. Behandling av årsbokslut och föredragning av revisorernas berättelse  

Mötet godtog årsbokslutet och revisorernas berättelse. 

  

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen  

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 



 

10. Behandling av propositioner och motioner  

Inga propositioner eller motioner har inkommit. 

 

11. Diskussion och beslut om verksamhetsplan för kommande år  

Ungdomsverksamheten diskuterades, kan vara bra att ha ett samarbete med Mökkurs 

ungdomsverksamhet som de dragit igång. Vi har inte så många ungdomar i Vallfari vilket gör det svårt att 

ordna egna aktiviteter.  

Ulla Sköldstam berättade om sina planer för 65+. Vi har fått ett bidrag på 15000 kr från RF/Sisu för att 

kunna dra igång den verksamheten.  

Diskuterades om vi ska driva en cafeteria på tävlingarna eller fortsätta med foodtrucks. Vi borde i så fall 

bilda en cafégrupp som sköter allt. Styrelsen pratar med Hemfosa om möjligheten att ha cafeteria i 

konferensdelen. 

Förslag på att vi lägger Haloweentölten så den inte krockar med höstlovet. Styrelsen ser över datumet för 

tävlingen. 

Eventuellt arrangera en yogakväll där vi kör med något yogapass från nätet.  Malin Collin gör yogapass på 

länk det kan också vara ett alternativ. Vi tittar på möjligheten igen.  

 

Förslag på kurs i hästens färger. 

 

Vi har knutit Lisa Olovsson till vår tävlingsverksamhet, hon ordnar domare till alla tävlingar vilket styrelsen 

är väldigt tacksamma för.  

Eventuellt kan vi ha P2 på våra tävlingar. Sara ser över detta.  

Finns intresse för geadinga aktivitet (kurs och prova på tävling) kanske samarrangera detta med Mökkur. 

 

Efter denna diskussion så godkändes Verksamhetsplanen för 2024. 

 

12. Fastställande av ersättningar till styrelse för nästkommande verksamhetsår 

Traditionsenlig styrelsemiddag 1 gång/år. 

 

13. Fastställande av medlemsavgift till föreningen för kommande år  

Mötet beslutade att avgiften till Vallfari skall vara densamma. 

 

14. Diskussion och beslut om budget för kommande år 

Mötet godkände budgeten för kommande år. 

 

15. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen 
Antalet ledamöter i styrelsen ska vara enligt stadgarna dvs 5 ledamöter och 2 suppleanter, men på grund 
av att Mia är kassör men inte kommer delta i övriga styrelseuppdrag så beslutades det vid förra årets 
årsmöte att utöka styrelsen med en ledamot till, alltså 6 ledamöter och 2 suppleanter. 

 

Valberedningens förslag till förtroendevalda 
 
Ordförande Sara Ewerth (ett år kvar) 
Kassör Mia Sundberg (ett år kvar) 
Sekreterare Marie Skogsberg (Nyval) 
Ledamot Karin Glasemann (ett år kvar) 



 

Ledamot Michelle Gradin Qvarforth (Nyval) 
Ledamot Ulla Sköldstam (Nyval) kommer jobba med +65 
Ledamot Carin Berggren (Nyval) 
Suppleant Lovisa Save (fyllnadsval) kommer ha hand om medlemsregistret 
Suppleant Sara Holmström (Nyval) kommer jobba med ungdomsfrågor 
 
De nytillkomna i styrelsen presenterade sig. 

 
16. Val av en revisor samt en revisorsersättare 

Revisor: Gunilla Keijser  

Revisorssuppleant: Eva Brodin 

 

17. Val av minst 1 ledamot till valberedningen 

Ingela Bjurenborg.  

 

18. Val av representant till SIF:s årsmöte 7 april (ett ombud och en suppleant för varje påbörjat 50-tal 

ordinarie medlem) 107 medlemmar dvs 3 ombud och 3 suppleanter 

Marie Skogsberg  

Sara Ewerth 

Michelle Gradin Qvarforth 

Ingela Bjurenborg (suppleant) 

Carin Berggren 

Linn Berggren 

 

19. Val av ombud till Stif:s årsmöte den 6 mars (ett ombud och en suppleant för varje påbörjad 25-tal 

ordinarie medlem (6 ombud och 6 suppleanter):   

Ulla Sköldstam 

Marie Skogsberg 

Michelle Gradin Qvarforth 

 

20. Övriga frågor  

 

Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat och presentkort lämnades över till Aline Magnusson för hennes 

insatser i Vallfaris styrelse. Även Anette Scheibe Lorentzi, Freyja Gisladóttir Bjurenborg och Stephanie 

Olsson som inte var närvarande på mötet kommer att få presentkort som tack för sina insatser. 

Efter mötet presenterade Jenny från RF/SISU om 65+. Gäller även yngre från 50 år om man inte arbetar, typ 

förtidspension, sjukpensionär. Långsiktiga syftet är att öka antalet medlemmar.  

Man kan ha uteritter, bokcirklar mm. Statistiken visar att de som är med i föreningslivet har fler vänner och 

mår bättre. RF/SISU har utbildningsmaterial som man kan använda sig av för att komma igång. RF/SISU 

ställer sig positiva till att köra ungdoms och 65+ aktiviteter ihop. Alla aktiviteter som gör att man får med 

gruppen 65+ räknas som denna typ av verksamhet. Syftet är att utveckla verksamhet så att alla kan vara med 

hela livet.  



 

13 mars hålls ett uppstartsmöte kl 14 på Hemfosa. Marie skickar mailadresser till Ulla. 

Även sociala media är bra infoväg till 65+. 

 

 

 

Sara Ewerth    Marie Skogsberg 

Ordförande     Sekreterare 

    

Karin Glaseman   Christina Melzén 

Justerare     Justerare 


